
Op twitter zag ik een diagram met daarin een overzicht per leeftijd van stemmers voor
een partij. CDA en PvdA hadden vergeleken met andere partijen een groter aantal
stemmers in de leeftijdscategorie 70+. Twitter is bij uitstek de plek om daar gemakkelijke
conclusies aan te verbinden. Het zegt mij vooral dat er met het geheugen van deze groep
stemmers niet zo heel veel mis is.
De PvdA bestaat sinds februari dit jaar 75 jaar. Veel van de dingen die we nu als gewoon
beschouwen zijn voor ons bevochten door bevlogen PvdA-mannen en -vrouwen. Een
ouderdomspensioen (AOW) is niet meer weg te denken en mogelijk gemaakt onder
Drees, evenals de WW en de AnW (Algemene nabestaandenWet). Door de
onverzettelijkheid van Corry Tendeloo mocht ik na mijn huwelijk gewoon blijven werken
bij de overheid en ben volgens de wet nog handelingsbekwaam ook. Je kunt je niet eens
meer voorstellen dat er een tijd was dat dit niet zo vanzelfsprekend was. Dankzij de PvdA
en PvdA-ers. En zeker de mensen die zich dít kunnen herinneren stemmen trouw PvdA.
Een van de leukste dingen, die ik het afgelopen jaar als voorzitter van de PvdA heb
gedaan, was het uitreiken van de speldjes aan de jubilarissen. Dit jaar waren er vijf
personen die al 50 jaar lid waren van de partij. Bij degenen die dat leuk vonden ben ik
samen met Erik op bezoek gegaan. Leuke gesprekken met mensen die al dan niet actief
zijn geweest in de partij. Al 50 jaar lid, ondanks mogelijke bedenkingen of momenten
waarop men het oneens was met de partijlijn. Want behaalde resultaten bieden geen
garantie voor de toekomst.
Voor de gelegenheid heb ik een filmpje gemaakt van met een overzicht van
gebeurtenissen van 50 jaar geleden. Met Den Uyl, die zich zorgen maakt over te grote
klassen op school en het risico dat kinderen daardoor geen gelijke kansen krijgen, met
Jan Schaefer die in gelul niet kan wonen en André van der Louw die waarschuwt dat
door bezuinigingen clubhuizen en bibliotheken gesloten moeten worden. De manier
waarop ze het zeggen klinkt ouderwets, maar de thema’s zijn in 2021 nog steeds actueel.
Het zou natuurlijk geweldig zijn, als we het in Nederland zo goed voor elkaar zouden
hebben, dat onze partij overbodig geworden was. Maar zolang, ook in Opsterland,
mensen zich zorgen maken of ze wel rond kunnen komen, afhankelijk zijn van de
Voedselbank, geen huis kunnen betalen in hun eigen dorp of gemeente, mogelijk geen
gebruik meer kunnen maken sociale voorzieningen als de bieb of jongerenwerk, zolang is
het van belang dat een partij als de onze bestaat. En tot onze partij overbodig is, blijven
wij knokken voor iedereen dat ons nodig heeft. Voor minder “ikke” en voor meer “wij”. En
zonder leden kunnen we dat als partij niet doen. Wat fijn dus dat je van de partij bent ❤

Tige tank,
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Gemeente en raad
Door: Roel Vogelzang

De OWO-visie
Gemiddeld één keer per drie jaar komt dit thema terug. We werken al jaren samen met Oost- en
Weststellingwerf op terreinen als ICT, verzekeren, verbeteren van de (digitale) dienstverlening,
personeelszaken en VTH (vergunningverlening, toezicht en handhaving). Dat gebeurt voornamelijk in “de
machinekamer” (de zgn. back-office) en onttrekt zich aan het zicht van burgers. De basis van deze
samenwerking is de wens om door samen te werken als drie gemeenten zelfstandig te kunnen blijven. De
pijlers onder deze samenwerking zijn: Kwaliteitsverbetering, verbeteren van de Klantvriendelijkheid,
verminderen van de Kwetsbaarheid en de Kosten (de zgn. vier K’s). Op allerlei beleidsterreinen geldt de
“couleur locale”. Maar de samenleving wordt complexer en steeds weer komt de vraag aan de orde of er ook
niet meer samen moet worden gewerkt op strategische beleidsonderdelen (de nieuwe Omgevingswet,
inburgering, recreatie en toerisme en de energietransitie). Maar uit een OWO-onderzoek blijkt dat daar in de
drie gemeenten nogal verschillend over wordt gedacht. Inmiddels is er een nieuwe OWO-visie gemaakt en in
de drie raden besproken. De PvdA heeft die visie geamendeerd. De inhoud van het amendement was “laat het
niet bij de mooie woorden van een beleidsnota maar rapporteer hier ieder jaar bij de Verantwoording over aan
de gemeenteraad”. Het amendement werd unaniem door de raad gesteund. Maar dat was nog niet alles. In
Oost- en Weststellingwerf was inmiddels een motie aangenomen dat er binnen de OWO-visie een “stip op de
horizon” moet worden gezet. Wat is uiteindelijk de visie op de toekomst van OWO. Moet de samenwerking bv.
worden verbreed naar Smallingerland en/of Heerenveen. Het uiteindelijke resultaat is dat de raden van de drie
gemeenten hier zelf mee aan de slag gaan. De eerste bijeenkomst is gepland op 1 juni a.s. Maar wat dit ook
oplevert, laten we niet de illusie hebben dat we de huidige samenwerking nu nog terug kunnen draaien. En de
gemeente die dat wel wil moet een flinke portemonnee meenemen. Want de brekende partij zal moeten
“dokken”.

De raad in coronatijd
We naderen het zomerreces. Vergaderingen vinden nog steeds digitaal plaats. Dat is uit het oogpunt van
optimale communicatie met elkaar, met burgers en met insprekers erg vervelend. Vergaderingen duren
daardoor ook erg lang. De SA! hield daarom een tijdje geleden de raad een spiegel voor omdat er over één
agendapunt drie uur werd vergaderd. Dan doe je volgens Arend Waninge van de SA niet aan klantenbinding.
Hij heeft gelijk. Als voorbeeld noemde hij de werkwijze in Heerenveen, waar zowel technische als politieke
vragen vooraf schriftelijk worden gesteld en ook alvast door het college van B&W worden beantwoord. Maar
voor deze manier van werken is in Opsterland helaas onvoldoende draagvlak. Vlak na het zomerreces gaat de
raad onder leiding van een coach hierover in gesprek. Het zal dan (moeten) gaan over zelfdiscipline,
hoofdlijnen en details en over de vraag of we niet teveel naar binnen gekeerd zijn. Raadsleden zijn geen
ambtenaren, die het werk van de gemeentelijke organisatie en het college van B&W nog een keer over moeten
doen. Dus ook qua bestuurscultuur is er in Opsterland nog “werk aan der winkel”.
Voor het zomerreces krijgen we nog twee belangrijke punten op de raadsagenda: de Verantwoording 2020 en
de Perspectiefbrief, die bedoeld is om de financiële kaders mee te geven voor het opstellen van de Begroting
2022. Gelukkig is het Rijk voor het jaar 2021 al over de brug gekomen met extra geld voor de Jeugdzorg (600
miljoen) en hebben de gemeenten nu ook het arbitrageproces over jeugdzorg gewonnen. Omdat vooraf was
afgesproken dat de uitspraak in dit proces bindend zou zijn betekent dit dat het Rijk nog zeker een miljard extra
moet bijpassen. Dat zou voor Opsterland goed nieuws zijn, want door die extra middelen en de eigen
bezuinigingen lopen we dan binnen het sociaal domein financieel in de pas. Na deze uitspraak is het aan het
nieuwe Kabinet om te bewijzen dat ze zich een “betrouwbare overheid” toont. Na de vakantie hierover meer.



 

De nieuwe Omgevingswet
De Nieuwe Omgevingswet (NOW) is in 2015 en 2016 door Tweede en Eerste Kamer vastgesteld. In de NOW
worden wetten en regelgeving op het gebied van leefomgeving (bouwen, ruimtelijke ordening, lucht, water,
natuur en milieu) samengevoegd, vereenvoudigd en gemoderniseerd. Oorspronkelijk was het de bedoeling
dat de wet op 1 juli 2019 in zou gaan. De invoering blijkt echter veel meer tijd en inspanning te vergen. Via 1
januari 2021 naar 1 januari 2022 en ik lees net, vers van de pers, dat de invoeringsdatum nu naar 1 juli 2022
verplaatst is. De grootste veranderingen zitten in de manier van werken. Er worden veel meer eisen gesteld
aan participatie en communicatie, vooral vooraf. Termijnen veranderen en beslissingsbevoegdheid verandert
hier en daar en dan heb ik het nog niet eens gehad over de digitaliseringsproblemen die nog opgelost moeten
worden. De gemeente krijgt in totaal 10 jaar de tijd om de hele wet in-, door- en uit te voeren.

De gemeenteraad wordt in een aantal sessies bekend gemaakt met de nieuwe wet en wat deze wet voor het
gemeeentelijke bestuur gaat veranderen. Het blijkt zeer ingewikkelde materie. De raadsleden worden vooral
via praktijkvoorbeelden voorbereid op de zaken die komen gaan.

Er is nog een lange weg te gaan. Voor de fractie is de insteek dat de NOW een wet voor iedereen moet zijn;
niet alleen voor hoogopgeleiden, projectontwikkelaars, vermogenden enz. Een van de pijlers van de NOW is
vereenvoudiging en daarvan zouden juist de mensen die het allemaal niet zo voor de wind gaat van moeten
kunnen profiteren.

Woningbouw
De gemeente heeft, vooruitlopend op de te maken regionale woningbouwafspraken 2020-2030, afspraken
gemaakt met de provincie over de hoeveelheid te bouwen woningen, boven op het huidige vastgestelde
contingent. Dit betekent dat woningbouwwensen in een aantal dorpen verder ontwikkeld kunnen worden
(Langezwaag, Terwispel, Gorredijk locatie De Vries, Nij Beets, Bakkeveen, totaal 195 woningen).

Voor de fractie zijn speciale aandacht voor mensen met een kleine beurs (huur en koop), duurzaamheid,
leefbaarheid in de dorpen, doorstroming, betaalbaarheid, van onderop, de belangrijkste afwegingen bij de
gemeentelijke besluitvorming rond deze ontwikkelingen.

Onze omgeving
Door: Jan Harmsma



 

WEN
In Wijnjewoude is de coöperatieve vereniging Wijnjewoude Energie Neutraal (WEN) al 6 jaar bezig om van
Wijnjewoude een dorp te maken dat vanaf 2025 geen fossiele voetafdruk meer nodig heeft voor haar
energiegebruik. Dit project, uit ‘de mienskip’ afkomstig, is door de landelijke overheid aangemerkt als een
Proeftuin Aardgasvrije Wijken. Voor de proef is door de landelijke overheid aan Opsterland een bijdrage
verleend van 4,3 miljoen. Opsterland en WEN hebben een samenwerkingsovereenkomst opgesteld. Daarin is
vastgesteld dat WEN verantwoordelijk is voor de uitvoering (waaronder de verantwoordelijk voor het creëren
van draagvlak en zo nodig voor onderzoek). Onderdeel van de plannen is de mogelijke bouw van een mono-
mestvergister bij het buurtschap Klein Groningen. Vooral tegen dit onderdeel van het project bestaat weerstand.
Angst voor overlast (bv. geur, vrachtverkeer) speelt daarin een grote rol. De gemeente is veel meer facilitair en
ondersteunend actief en, last but not least, stelt zich op als financier (doorsluizen van de bijdrage van het rijk).

De fractie draagt dit project een warm hart toe. Het is een project dat uit ‘de mienskip’ van Wijnjewoude zelf
komt en waarbij WEN verantwoordelijk is voor de uitvoering (zoals beschreven in de
samenwerkingsovereenkomst). Bovendien is het een proef, waarvan de resultaten ook andere soortgelijke
plannenmakers in het land kunnen helpen hun duurzame plannen waar te maken.

Regionale Energie Strategie
De Regionale Energie Strategie (RES) is een onderdeel van de landelijke afspraken rond het klimaatakkoord
(bereiken van 100% CO2 uitstoot reductie ten opzichte van 1990 in 2050 met een reductie tussenstand van
49% in 2030). Nederland is verdeeld in 30 regio’s en Fryslân is een daarvan. De Friese overheden en de Friese
Energiealliantie (Liander als netwerkbeheerder en maatschappelijke organisaties) hebben de handen in een
geslagen om verantwoordelijkheid te nemen voor het Friese doel: productie van 3 Terawattuur duurzame
elektriciteit op het land.

Tegelijkertijd wordt in de RES aan de Regionale Strategie Warmte (RSW) gewerkt. Op basis hiervan stelt
Opsterland een Transitievisie Warmte vast. Hierin wordt aangegeven welke duurzame warmtebronnen er
in/voor Opsterland beschikbaar zijn en hoe die ingezet kunnen worden.

In de besluitvorming is het de fractie vooral te doen of de doelen zodanig gehaald kunnen worden dat iedereen
in Opsterland ervan zal profiteren, dat de kosten in de hand gehouden kunnen worden en dat de zwaarste
lasten ook op de sterkste schouders drukken.

Duurzaamheid en energie
Door: Jan Harmsma

Woningbouw



Iedereen telt mee, iedereen doet mee. Dat is het uitgangspunt van de Opsterlandse inclusieve samenleving. “Het
streven is een samenleving met inwoners die samen redzaam zijn en zich bij elkaar betrokken voelen. Waarin
iedereen zich optimaal kan ontwikkelen, in een gezonde en veilige omgeving. Dit vanuit de overtuiging dat de
vitaliteit en het welzijn van de samenleving versterkt worden door inwoners die actief deelnemen aan die
samenleving.”
Bij het creëren van een sterke, sociale samenleving met zelf- en samenredzame inwoners, is preventie een
belangrijke pijler. 

Met preventie bedoelen we dat we problemen voorkomen en beperken, doordat inwoners veel mogelijkheden
hebben om zelf hun gezondheid te bevorderen. Inwoners nemen zelf het initiatief en de regie in de verschillende
fases van hun leven. Net als de Friese preventieaanpak (FPA) waarbij de gemeente Opsterland zich heeft
aangesloten volgen we hier het idee van Positieve Gezondheid. Positieve Gezondheid is gericht op wat iemand
(nog wél) kan, belangrijk vindt en eventueel wil veranderen.

Preventie raakt aan heel veel beleidsterreinen. De preventie-agenda is niet bedoeld om al ons beleid op dit terreinen
te vervangen, maar om in al die verscheidenheid een focus aan te brengen. Op dit moment doen wij zelf, onze
partners en ook inwonersgroepen bewust en onbewust al heel veel activiteiten die een preventief effect (kunnen)
hebben op de zorg voor onze inwoners. Het is aan ons als gemeente om verbinding en focus aan te brengen. Niet
door overal op te gaan sturen en zelf plannen te maken, maar vooral aan te geven welke inspanningen (van onszelf
of anderen) we willen ondersteunen met onze middelen.

De afgelopen twee jaar hebben we gekeken wat er in onze gemeente al gedaan wordt aan preventie en welke
ideeën er zijn om dat te verbeteren. We willen de focus leggen op thema’s, niet op specifieke onderwerpen of
doelgroepen. Voorbeelden van thema's zijn: “kwaliteit van leven”, “mentale weerbaarheid”, “blijven meedoen” en
“zinvol ontzorgen”.

De preventie-agenda heeft als doel iedereen uit te nodigen met ideeën te komen voor inspanningen die preventief
werken voor het sociaal domein. Die inspanningen nemen we elk jaar op in ons uitvoeringsplan.

Jo kinne de QR-koade hjirûnder mei jo telefoan scanne om it filmke hjiroer fan Gemeente Opsterland te besjen.

De preventie-agenda
Door: Libbe de Vries



De gemeente Opsterland fernijt it taalbelied. It Fryske taalbelied komt út
2013 en is ferâldere. Dêrom wurdt it belied fernijd en oanpast nei hjoed de
dei. De gemeente wol hjirfoar yn petear mei elk dy’t him ferbûn fielt mei de
gemeente en it brûken fan taal troch de gemeente. Ynwenners,
organisaasjes, ûndernimmers en ferienings, mar ek meiwurkers, riedsleden
en bestjoer fan de gemeente prate mei oer dit ûnderwerp. Dat smyt tema’s
op dy’t de basis foarmje foar it nije belied.

Taal: we brûke it allegear alle dagen. Bewust en hiel faak ek ûnbewust. Us
Fryske taal is foar de kultuer en identiteit fan de mienskip fan grutte wearde.
Taalbelied moatte jo net sjen as “papieren werklikheid” mar as “deistich yn
praktyk bringe”.

Hokker taal brûke jo it leafst yn kontakt mei de gemeente? Yn hokker taal
wolle jo oansprutsen wurde? Wat fine jo belangryk as it om taal giet? Jo
binne fan herte wolkom om mei te praten oer taal en Frysk yn it bysûnder.

Op tiisdei 8 juny om 19.30 oere organisearret de gemeente Opsterland in
online byienkomst foar de ynwenners. De byienkomst is interaktyf. De
lieding is yn hannen fan Annewiep Bloem.

Dogge jo mei? Meld jo oan fia 0512-386 222. Jo krije dan in link foar de
byienkomst tastjoerd.

Hier had 
jouw verhaal 
kunnen staan

Frysk taalbelied
Door: Libbe de Vries

Meld je nu aan als kandidaat voor de gemeenteraad!
mail: opsterland.pvda@outlook.com



Iedere generatie staat als vanzelfsprekend op de schouders van
voorgaande generaties. Dit heeft vaak heel goed uitgepakt. Sinds de
Tweede Wereldoorlog is in ons land hard gewerkt aan de wederopbouw.
En met veel successen. De welvaart is toegenomen, we hebben een
bloeiende economie, de gezondheidszorg is sterk vooruitgegaan en zo
kunnen we nog wel even doorgaan. Er zijn echter ook zaken waar we
minder blij mee zijn. Denk aan de opwarming van de aarde en de
uitputting van milieu en natuur. Ook al is dit niet per se de schuld van
Nederland of Fryslân alleen, toch zijn wij als generatie die heeft
bijgedragen aan deze ontwikkeling, niet in staat adequate antwoorden
voor een oplossing te vinden.
Inmiddels heerst bij veel mensen wel het besef dat we anders moeten
omgaan met onze aarde. Zeker onder de jeugd. Zij staan steeds meer op
om zich te laten horen. Beeldend voorbeeld is Greta Thunberg. En
jongerenorganisaties, waaronder de Jonge Klimaatbeweging, werden
voor het eerst in de geschiedenis direct betrokken bij de kabinetsformatie.
Ook in Fryslân is een groep jongeren actief, verenigd in de Klimaatcoalitie
Fryslân. Zij organiseren zich en laten zich horen. Naar de mening van de
PvdA volkomen terecht.
Op 26 mei stond voor de vergadering van Provinciale Staten de
Startnotitie Klimaat en Energie geagendeerd. Statenleden spreken zich 
 uit over hoe onze provincie de komende negen jaar uitvoering gaat geven
aan de doelstellingen uit het Klimaatakkoord om in 2030 de CO2-uitstoot
teruggebracht te hebben tot 45% en vervolgens tot 0 in 2050. Maar ook
hoe de stijging van de temperatuur onder de 1,5 graden Celsius blijft.
En deze besluiten worden grotendeels genomen door mensen van 50 jaar
en ouder. Dezelfde mensen die onbedoeld en ongewild hebben
bijgedragen aan het probleem. Dezelfde mensen die het probleem tot nu
toe niet hebben kunnen keren. Terwijl jongeren nog jaren te maken
krijgen met de beslissingen die nu genomen worden.
Het lijkt de PvdA dan ook terecht de jongeren meer inbreng te laten
hebben in de klimaatvraagstukken. De oplossingen werken door naar de
toekomst. Naar hun toekomst. Dit geldt ook voor de ingrepen in het
landschap, de bodem en het water. Allemaal richtingen waar nu de
oplossingen worden gezocht voor klimaatherstel. Wij hechten sterk aan
de bijdragen die de jongeren kunnen hebben. Daarom doen wij het
voorstel om een klimaatpanel van jongeren op te richten. Dit panel wordt
betrokken bij het proces om te komen tot een energieprogramma en kan
de provincie gevraagd en ongevraagd advies geven over klimaat
gerelateerde onderwerpen.
Laten we jongeren ruimschoots gelegenheid bieden mee te denken en
mee te praten. Want de jeugd heeft de toekomst. De motie hiertoe van de
PvdA is met ruime meerderheid aangenomen.
Erik de Groot 
Statenlid PvdA Woordvoerder duurzaamheid, milieu en klimaat

Een klimaatpanel van jongeren
Door: Erik de Groot



Voor 26 mei stond er voor de vergadering van Provinciale Staten een volle agenda op het programma. We zouden
al een uur eerder beginnen dan gangbaar; om 9 uur i.p.v. 10 uur. Maar het zou ook wel eens een latertje kunnen
worden, was de verwachting. Naast het veenweideprogramma, en het beleid rond biodiversiteit en faunabeheer
kwamen ook de regionale energie strategie (RES) en de startnotitie klimaat aan de orde. Voor de laatste twee
onderwerpen was ik woordvoerder. Na weken van voorbereiding zou het dan zover zijn. Na een korte en onrustige
nacht reed ik om 7.00 uur richting Leeuwarden. Eerst fractieoverleg. Nog even de laatste ontwikkelingen
afstemmen. Fractievoorzitter Hetty Janssen was woordvoerder voor de eerste drie onderwerpen, waar voor twee
onze PvdA-gedupeerde Douwe Hoogland zich namens het college van gedeputeerde staten moest
verantwoorden. Met name rond het veenweideprogramma hing wat spanning. Het onderwerp ligt heel gevoelig.
Agrarische en natuurbelangen komen moeizaam samen en de schade aan woonhuizen speelt ook mee.
Kernvraag was hoe veel het waterpeil in de veengebieden (bijvoorbeeld rondom Oldeboorn) mag stijgen en waar.
Opdat de daling van de bodem, rot van funderingspalen en de uitstoot van broeikasgas wordt verminderd. Het
debat hierover duurde ruim vier uur. En het zou later op de avond bij de stemming goed uitpakken. Het beleid van
Hoogland en alle door de PvdA ingediende of ondersteunde moties werden aangenomen. Mijn onderwerpen
kwamen aan het eind van de middag en het begin van de avond aan de orde. Het debat over de RES verliep
goed. Het ging er over hoeveel Fryslân wil bijdragen aan de benodigde duurzaam opgewekte energie die nodig is
om de CO2 uitstoot op den duur helemaal terug te dringen en te zorgen dat de stijging van de temperatuur onder
de 1,5 graag Celsius blijft. Er was ook niet heel veel ruimte om er iets van te vinden, want het voorliggende
voorstel was tot stand gekomen in afstemming met alle Friese gemeenten en het waterschap. Bij het onderwerp
over klimaat en energiebeleid bracht ik drie moties in, ondersteund door meerdere partijen. Een motie over het
strak voeren van klimaatbeleid en geen uitruil van resultaten tussen bijvoorbeeld de opgave voor veenweide en
industrie toe te staan. Voorts een motie om er op toe te zien dat bouwstoffen van isolatiemaatregelen,
zonnepanelen en windmolens na einde levensduur opnieuw gebruikt kunnen worden. De derde motie betrof het
betrekken van jongeren bij het uitwerken van klimaatbeleid. Ook deze drie moties werden aangenomen. Bij dit
alles vroeg ik als vanzelfsprekend aandacht voor de mensen met een minder gevulde portemonnee. Want klimaat-
en milieubewustzijn mag niet het voorrecht zijn van alleen de mensen met een royaal gevulde portemonnee.
Rond 23 uur verliet ik met de andere fractieleden, moe maar voldaan het provinciehuis in Leeuwarden. Naar mijn
idee hebben wij als fractieteam (leden en fractiemedewerkers) samen met onze gedeputeerde een goede prestatie
geleverd. Dit alles met het doel onze mooie Provinsje leefbaar te houden. Leefbaar voor allemaal.

Door: Erik de Groot
Uit de staten



‘
De Spijkerpakkenband kocht het oude dorpshuis van Lippenhuizen in 2019, sinds die tijd is hard gewerkt aan
opknappen. “It is in âld pân en ast neat dochst, giet it hurd fan je ôf. We wolle it pân takomstproof meitsje.” Naast
de ‘Spikers’ zelf helpt een delegatie van de Opsterlandse PvdA met klussen. Raadslid Jan Harmsma: “We fine it
prachtich dat it pân sa brûkt wurdt. Mar we komme ek foar de leuk.” Hij heeft zijn rode klustuinbroek aangetrokken
en gaat een oud houten hokje te lijf. Dat moet worden gesloopt om plaats te maken voor een grotere versie als
stalling voor de aanhanger.

Wethouder Libbe de Vries wurmt met een schroevendraaier schroeven uit het kozijn van de voorgevel. Hij vraagt
alleskunner Peter de Jong om raad voor het daarop volgend schilderwerk. “De ferve blêdet bot ôf, moat dat earst
plamuere wurde?” Peter zit in de beheercommissie van ’t Spikerplak, vertelt Oebele. “Hy komt út de bouhoeke en
wit alles. Syn frou is lid fan de Spikers.”
Later deze zaterdag is er nog een mooi klusje voor Libbe de Vries. “We ha foar de flaggemêst in nije hâlder delset.
We hienen al betocht: we ha hjoed in wethâlder….” Die mag aan het eind van de dag de vlag in top hijsen.

 

Noflike simmer tawinske!

NL DOET: Partij aan de Arbeid
Uit Sa!24 van 29 mei 2021


